
SE-PO.0052-13/09
P R O T O K Ó Ł      Nr  LVIII/09

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi
w dniu   29 października  2009 roku

O B E C N I:

Stan radnych           -   21
Obecnych                 -  19

Skład Rady Miejskiej:

1. Czesław Badura - obecny
2. Zofia Bazańska - obecna
3. Krystian Dąbrowski - obecny
4. Krzysztof Francikowski - obecny
5. Ireneusz Gawroński - obecny
6. Janusz Gątkiewicz - obecny
7. Mirosław Kędzierski - obecny
8. Marian Kita - obecny
9. Wiesław Konderak - obecny
10. Teresa Kosmala - obecna
11. Andrzej Mentel - obecny
12. Jolanta Moćko - obecna
13. Marcin Musiał - obecny
14. Władysław Oczkowicz - obecny
15. Dominik Penar - obecny
16. Marek Rajca - nieobecny
17. Grażyna Strączek - nieobecna
18. Andrzej Świątek - obecny
19. Sławomir Święch - obecny
20. Hanna Szotowska - obecna
21. Danuta Walczak - obecna

Dot. pkt. 1 – porządku obrad Sesji

Otwarcie sesji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Otwieram LVIII sesję Rady Miejskiej, zwołaną na postawie art. 20 ust. 1 Ustawy o samorządzie 
gminnym. Witam wszystkich gości  Z-ca Burmistrza Miasta, Sekretarz Miasta, Skarbnika Miasta, 
Kierowników Wydziałów UM, dyrektorów jednostek i zakładów budżetowych, prezesów spółek 
miejskich, mieszkańców
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W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :

Z-ca Burmistrza Miasta – Anna Ślagórska, Senator RP - Zbigniew Szaleniec 
Sekretarz Miasta – Dorota Bąk, Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek, dyr. MOSIR Henryk 
Michalski, dyr. MOPS  Teresa Banaś, dyr. Muzeum SATURN Iwona Szaleniec, dyr. MZGK Robert 
Szczupider, Prezes TBS Wiesław Krzysiek, Z- za dyr. ZBK – Maciej Bednarczyk, dyr. Szkół 
i Przedszkoli, Kierownicy Wydziałów

Dot. pkt. 2 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie porządku obrad

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są pytania uwagi do porządku obrad sesji ?

Z -ca Burmistrza - Anna Ślagórska : Proszę o wycofanie uchwały z pkt. 10  pozycji 3 i zgłaszam 
autopoprawkę w pkt. 10 pozycja 4 zmiany w budżecie miasta na 2010 rok

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są jeszcze ze strony państwa propozycje zmian i uzupełnień ?

Nie było
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PROPONOWANY
PORZĄDEK OBRAD  LVIII SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
29 październik  2009 r. godz. 1000

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie  protokołu  z  obrad  poprzedniej  sesji:

a). sesja LVII z 24 września 2009r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Analiza działalności MOSiR (Temat   z  ramowego   p lanu  pracy  Rady  Mie jsk ie j )

9. Przyjęcie  do  wiadomości  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy 
Czeladź za rok szkolny 2008/2009, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach 

podstawowych i gimnazjach dla których organem prowadzącym jest Gmina Czeladź. 

1. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  
D o t y c z ą c e  z a g o s p o d a r o w a n i a  p r z e s t r z e n n e g o ,  o r a z 
m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a :

1). miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź-„Stare Piaski”

2). miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Stara Kolonia 
Saturn”

3).
przystąpienia do sporządzania zmiany fragmentu miejscowego planu  ogólnego 
perspektywicznego zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź dla terenu przy DK 86 
przyjętego uchwałą Nr VIII/49/03 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 marca2003r.

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :  
4). zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

D o t y c z ą c e  p o d a t k ó w  i  o p ł a t :  
5). ustalenia wysokości  rocznych stawek podatku od nieruchomości 

6).
ustalenia wzorów informacji na  podatek od nieruchomości i podatek rolny  deklaracji na 
podatek od nieruchomości oraz deklaracji  na podatek rolny obowiązujący na terenie miasta 
Czeladź.

7). ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty  targowej na terenie miasta Czeladź.
8). określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok.

D o t y c z ą c e  p r z e k a z a n i a  ś r o d k ó w  f i n a n s o w y c h :  
9). zmiany uchwały  nr XLVI/914/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 sierpnia 2009r w 

sprawie przekazania środków finansowych dla Policji
D o t y c z ą c e  w z n i e s i e n i a  p o m n i k a :  

10). postawienie kamienia upamiętniającego 65 rocznicę powrotu dzieci z obozu w Potulicach.
D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :

11). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k.m.11 o pow. 15,90m2 położonej przy 
ul. Grodzieckiej w Czeladzi

12). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 200m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi 

13). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 100m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi
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14). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m. 4 o pow. 16,50m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi

15). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m. 13 o pow. 63m2 położonej przy 
ul. Przełajskiej w Czeladzi 

16). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 30,10m2 położonej przy 
ul. 21 Listopada w Czeladzi

17). przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 67 k.m. 30 o pow. 350m2 położonej przy 
ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

18). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m. 30 o pow. 157m2 położonej przy 
ul. Katowickiej w Czeladzi

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :

19).

zamiany prawa użytkowania wieczystego zabudowanej działki nr 24/4 k.m. 41 położonej przy 
ul. 21 Listopada 23 stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu 
wieczystym Gminy Czeladź na prawo własności niezabudowanych działek nr 21/1, 24/2, 25/1, 
26/1 k.m 12 oraz części działek nr 210/33, 27/5, 28/1, 114/1 k.m. 12 stanowiących własność 
Powiatu Będzińskiego. 

20). nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek nr 39/3 i 39/1 k.m. 11 o powierzchni 
łącznej 1673 m 2 położonych w pobliżu ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

21). nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 67/1 k.m. 14 o powierzchni 2702 m 2 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

2. Sprawy bieżące.
3. Zamknięcie obrad sesji.

 
Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Stwierdzam, że porządek dzisiejszej sesji został przyjęty

PRZYJĘTY
PORZĄDEK OBRAD  LVIII SESJI
RADY MIEJSKIEJ  W CZELADZI
29 październik  2009 r. godz. 1000

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji:

a). sesja LVII z 24 września 2009r.

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami.
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszkańców.
7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców.
8. Analiza działalności MOSiR (Temat   z  ramowego   p lanu  pracy  Rady  Mie jsk ie j )

9. Przyjęcie do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 
Czeladź za rok szkolny 2008/2009, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach 

podstawowych i gimnazjach dla których organem prowadzącym jest Gmina Czeladź. 
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10. Dyskusja i  głosowanie nad projektami  uchwał w sprawie      :  
D o t y c z ą c e  z a g o s p o d a r o w a n i a  p r z e s t r z e n n e g o ,  o r a z 
m i e j s c o w y c h  p l a n ó w  z a g o s p o d a r o w a n i a :

1). miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź-„Stare Piaski”
2). miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- „Stara Kolonia Saturn”

D o t y c z ą c e  b u d ż e t u  m i a s t a :  
3). zmian w budżecie miasta na 2009 rok.

D o t y c z ą c e  p o d a t k ó w  i  o p ł a t :  
4). ustalenia wysokości  rocznych stawek podatku od nieruchomości 

5). ustalenia wzorów informacji na  podatek od nieruchomości i podatek rolny  deklaracji na podatek 
od nieruchomości oraz deklaracji  na podatek rolny obowiązujący na terenie miasta Czeladź.

6). ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty  targowej na terenie miasta Czeladź.
7). określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok.

D o t y c z ą c e  p r z e k a z a n i a  ś r o d k ó w  f i n a n s o w y c h :  
8). zmiany uchwały  nr XLVI/914/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 sierpnia 2009r w sprawie 

przekazania środków finansowych dla Policji
D o t y c z ą c e  w z n i e s i e n i a  p o m n i k a :  

9). postawienie kamienia upamiętniającego 65 rocznicę powrotu dzieci z obozu w Potulicach.
D o t y c z ą c e  w y d z i e r ż a w i a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :

10). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k.m.11 o pow. 15,90m2 położonej przy ul. 
Grodzieckiej w Czeladzi

11). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 200m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi 

12). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 100m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi

13). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m. 4 o pow. 16,50m2 położonej przy 
ul. Szpitalnej w Czeladzi

14). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m. 13 o pow. 63m2 położonej przy 
ul. Przełajskiej w Czeladzi 

15). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 30,10m2 położonej przy 
ul. 21 Listopada w Czeladzi

16). przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 67 k.m. 30 o pow. 350m2 położonej przy 
ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

17). przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m. 30 o pow. 157m2 położonej przy 
ul. Katowickiej w Czeladzi

D o t y c z ą c e  n a b y w a n i a  n i e r u c h o m o ś c i :

18).

zamiany prawa użytkowania wieczystego zabudowanej działki nr 24/4 k.m. 41 położonej przy ul. 
21 Listopada 23 stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu wieczystym 
Gminy Czeladź na prawo własności niezabudowanych działek nr 21/1, 24/2, 25/1, 26/1 k.m 12 
oraz części działek nr 210/33, 27/5, 28/1, 114/1 k.m. 12 stanowiących własność Powiatu 
Będzińskiego. 

19). nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek nr 39/3 i 39/1 k.m. 11 o powierzchni łącznej 
1673 m 2 położonych w pobliżu ul. Grodzieckiej w Czeladzi. 

20). nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 67/1 k.m. 14 o powierzchni 2702 m 2 

położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi. 

11. Sprawy bieżące.
12. Zamknięcie obrad sesji.
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Proszę państwa radnych o złożenie podpisów na piłce do gry w koszykówkę

Dot. pkt. 3 – porządku obrad Sesji

Przyjecie protokołu z sesji z dnia 24 września 2009 r.

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Czy są uwagi do protokołu ?

Radny Andrzej Świątek : Nie zostały mi udzielone, nie zostały zapisane w protokole odpowiedzi na 2 
moje pytania dot. wycinki drzewa  uchwała dot. przekazania nieruchomości szkoły nr 2

Zgłaszam wniosek aby przełożyć głosowanie nad protokołem z dnia 24 września 2009 r. na następna 
sesję

GŁOSOWANIE za wnioskiem Radnego Andrzeja Światka

      2  głosy za
      8  głosów  przeciw
      4  głosy wstrzymujące się

GŁOSOWANIE za przyjęciem protokołu obrad

    11  głosów za
      2  głosów  przeciw
      3  głosy wstrzymujące się

Dot. pkt. 4 – porządku obrad Sesji

Informacja Burmistrza Miasta z działalności pomiędzy sesjami

Temat omawia Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Chciałabym uzupełnić informacje międzysesyjną 
o jeszcze jedno ważne wydarzenie a mianowicie sukces sportowy naszej czeladzkiej szkoły za rok
2008 – 2009. MZS Szkoła Podstawowa nr 2 otrzymała puchar i wyróżnienie z rak Śląskiego Kuratora 
Oświaty za zajęcie 1 miejsca w województwie w rywalizacji sportowej

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Składa gratulacje dyr. MZS i SP 2 Małgorzacie Świder
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Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Składa życzenia i wręcza piłkę do gry w koszykówkę dyr.  MZS i SP 2 Małgorzacie Świder

Dyskusja 

udział wzięli

1. Senator RP Zbigniew Szaleniec   : Proponuje aby w przyszłym roku do Nagrody Miasta 
Czeladzi przedstawić MZS i SP 2 za osiągnięcia

2. Radny Marcin Musiał   : Czy TBS stara się o korzystanie z premii remontowej, chciałbym 
otrzymać więcej informacji na temat rozwój społeczeństwa informacyjnego w Zagłębiu 
Dąbrowskim

3. Radna Zofia Bazańska   : Czy na ul. Piłsudskiego uzyskano już decyzje o lokalizacji tej 
inwestycji drogowej, kiedy zakończą się roboty na boisku przy szkole nr 3, chciałam się 
dowiedzieć coś więcej o wizycie w mieście Heerlen w Holandii

4. Radny Ireneusz Gawroński   : Iloma wspólnotami zarządza TBS a iloma ZBK i jak zamierzają 
państwo się tym podzielić, co z budownictwem społecznym przygotowanie terenu zebranie 
funduszy na rozpoczęcie działań, ile osób uczestniczy w programie AA na dzień dzisiejszy
prosiłbym o doprecyzowanie zapisu dot. straży miejskiej co znaczy zapis „ z wydziału Urzędu 
Miasta 26 razy udzielano pomocy a 1 raz Miejskiemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej „ 
jak wygląda sytuacja dot. rozgrywek ligowych czy nie ma tych meczy czy nie prowadzi się 
pracy z tą młodzieżą, jaka szansa jest Panie Przewodniczący żeby ta młodzież piaskowska 
mogła korzystać z jakiejś hali lub sali gimnastycznej mamy Gimnazjum nr 3 piękną sale 
gimnastyczna i na dole basen dobrze by było jakby te wyniki na wiosnę były lepsze, jak będzie 
wyglądała dystrybucja bryloków promujących Kampanie Prowadzę Jestem Trzeźwy

5. Radna Teresa Kosmala   : Czy pojawił się w Echu Czeladzi błąd bo występuje tam nie spójność 
dot. informacji o TBS, To hasło jest nas coraz więcej mnie obraża, ja uważam, że tych, którzy 
jeżdżą po pijanemu jest mniej, ja bym tego bryloku w ogóle bym nie przyjęła ponieważ mi się 
nie zdarzyło

6. Radny Andrzej Świątek   : Chciałbym uzyskać informacje od Pani Burmistrz w związku 
z ukazaniem się artykułu w Gazecie Wyborczej, 

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Temat ten będzie Pan mógł poruszyć w sprawach bieżących 29

Odpowiedzi udziela 

1. Prezes TBS – Wiesław Krzysiek   : Zarządzamy 100 wspólnotami i w przyszłym roku chcemy 
przedstawić ofertę pozostałym wspólnotą, myślę, że nasza praca pokazuje  wspólnotą
że, możemy odpowiednio nimi zarządzać, zmierzamy i przygotowujemy się do tego, żebyśmy 
budowali, przykładem jest budynek na ul. Kościuszki, najem mieszkań będzie na zasadzie 
TBS nie na zasadach komunalnych, występujemy o premię termomodernizacyjne 
występujemy z wnioskami o dofinansowanie, zawiązaliśmy współprace z Bankiem Ochrony 
Środowiska i uzyskaliśmy kredyt na korzystnych warunkach, w Echu Czeladzi nastąpiła 
pomyłka jesteśmy zarządcami a nie inwestorem
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2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta- Zofia Gajdzik   : Jeśli chodzi o obwodnice Piłsudskiego na 
dzień dzisiejszy nie mamy decyzji o lokalizacji inwestycji, wniosek został złożony w Starostwie
Starostwo ma 3 miesiące na wydanie tej decyzji, wizyta w mieście Heerlen mówiliśmy
że miasto uczestniczy w projekcie badawczym i jest jego liderem, miasto  wzeszłym roku 
zakończyło dużą inwestycję finansowaną przez Unie Europejską, która była związana 
z wybudowaniem studni, które pompują wody kopalniane, oglądaliśmy budynki i całą 
instalacje tego projektu w ramach tego projektu był ten wyjazd z Miasta, od nas byłam ja była 
Pani Osowska, która prowadzi ten temat i Pan Prezes z TBS, temat związany z Rozwojem 
Społeczeństwa Informacyjnego to dopiero zleciliśmy wykonanie dokumentacji, realizacja 
zadania będzie w roku przyszłym

3. dyr. Szkoły Podstawowej nr 3 – Renata Paluch   : Jeśli chodzi o budowę Orlika to termin 
realizacji był do 30 października i nie będzie dotrzymany, na dzień dzisiejszy trwają prace przy 
budowie muru oporowego, sprawił nam wiele trudności ponieważ grunt pod wykopy jest dużo 
trudniejszy niż w założeniach na dzień dzisiejszy wykonaliśmy 30% tego muru, trwają prace 
przy profilowaniu terenów zielonych wokół boisk, w 60% zostały zakończone także prace 
związane z oświetleniem boisk

4. Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Teresa Wąsowicz   : Ilość członków 
Stowarzyszenia AA tego nie wiemy bo to są tajne informacje, natomiast w Klubie Abstynenta
przez 11 lat istnienia to jest od 30 do 50 członków, to jest liczba ruchoma. Bryloki będą 
rozprowadzać policja, straż miejska i dzieci

5. Prezes Klubu Piłkarskiego Górnika Piaski -Dariusz Pietrzykowski   : Sprawa związana z 
wynikami wygląda w ten sposób, że drużyny wygrywają z nami z taką przewaga punktową
ze względu, że nie mamy dostępu do hali Sportowej, nie możemy ćwiczyć dzieci od 6
7 lat, inne kluby typu Zagłębie, Sarmacja Będzin ma większe możliwości, my mamy tą grupę 
gra jak gra cieszymy się z tego bo jest ich ponad 30 i z tego może kiedyś coś będzie

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Myślę, że to jest kwestia interpelacji czy naszego wspólnego wystąpienia by umożliwić tej młodzieży 
treningi na sali wtedy gdy, treningi pod chmurką nie mogą być prowadzone, bu wyrównać szanse 
naszej młodzieży z młodzieżą z miast sąsiednich, sprawę skieruje do odpowiedniej komisji i będziemy 
wspólnie dyskutować jak ta sprawę rozwiązać

6. Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska   : Kluby jeśli nie posiadały takiej bazy zwracały się do szkół
czy nie można by prowadzić tych zajęć na terenie boisk i szkoły wyrażały zgodę, młodzież
dorośli członkowie klubu ćwiczyli więc nie wiem czy Pan Prezes zwracał się do szkół 
sprawdzę to na najbliższej naradzie dyrektorów, jeśli chodzi o Kampanie Trzeźwości to hasło 
jest przygotowane przez Kampanie ogólnopolską 

7. dyr. Gimnazjum nr 3-  Adam Swarlik   : Między Gimnazjum nr 3 a Klubem Sportowym Górnik 
Piaski współpraca układa się od wielu lat udostępniamy obiekt 

8. Z -ca Komendanta Straży Miejskiej – Kamila Grząba   w zakresie pomocy udzielanej innym
wydziałom Urzędu Miasta należy rozumieć wszelkiego rodzaju czynności wykonywane na
prośbę tych wydziałów tj. przewożenie różnego rodzaju wyposażenia sprzętu na różne 
imprezy miejskie, poczta, jeśli chodzi o pomoc MOPS to przewiezienie osoby bezdomnej do 
schroniska 
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Dot. pkt. 5 – porządku obrad Sesji

Interpelacja i zapytania radnych

1. Radny Władysław Oczkowicz   : Droga na ul. 3 szyb to co tam się dzieje to jest skandal ta 
droga kwalifikuje się do zamknięcia, ta wąska uliczka jest tak rozjeżdżona, jest naniesione  na 
nią tyle błota że tam się nie da przejechać, ciężkie samochody rozjeździły pobocze gdzie 
dawniej można z tego pobocza było skorzystać przy wymijaniu teraz jest to niemożliwe
kolejna rzecz to ul. Poniatowskiego roboty prowadzone są wzorcowo ale firma która je 
prowadzi nie sprząta w ogóle drogi, wszystko jest wywlekane na ulice nie może tak być
ul. Spacerowa postawienie znaku na ulicy zakazu zatrzymywania się, prosiłbym Pana 
Dyrektora o zadeklarowanie terminu zakończenia robót na skrzyżowaniu 1 mają, chciałbym
usłyszeć informację dot. szkoły nr 7 jak ta sprawa wygląda na dzisiaj

2. Radny Ireneusz Gawroński   : Kamera zamontowana na ul. Dehnelów, nie obejmuje ona 
pawilonów usługowych usytuowanych przy tej ulicy, w związku z tym, że przy delikatesach
urosła sosna i zasłania pole widzenia kamery i nie widać co tam się dzieje, jak rozwiążemy ten 
problem czy zamontujemy ją trochę wyżej, czy obetniemy troszkę tę sosnę, kolejna sprawa 
też dot. ul Dehnelów odcinek jedno kierunkowy między tymi pawilonami a dawnym budynkiem 
straży pożarnej Kopalni, tam ludzie skracają sobie tą drogę w połowie przejeżdżają przez 
trawnik chciałbym spytać czy jest możliwość abyśmy to usankcjonowali, Ulica Borowa 135 jest 
tam dość duży bałagan przed tym budynkiem i przydało by się to uporządkować, czy jest 
szansa aby przygotować pomnik górników w parku na piaskach tak aby zapalić na nim znicz
ul. Brzozowa 27 stycznia obok Lidla mocno zarośnięty chodnik i rosnące tam krzaki
ostania sprawa dot. WOŚP wprawdzie do tego tej imprezy mamy jeszcze trochę czasu ale 
chciałbym bardzo prosić osoby, które tym się będą zajmowały przygotowywały tą akcję, żeby 
to zrobić w ten sposób, żebyśmy wszyscy zbierali dla Jerzego Owsiaka tzn i te małe dzieci 
które zbierają w tym mrozie śniegu i te zespoły które biorą po 30.000 i więcej, ja 
przeanalizowałem te koszty i te koszty wzrosły trzeba by było się zastanowić na tym
pamiętam, że komisja rewizyjna wnosiła, żeby w tym dniu uczestniczyły zespoły nie 
koniecznie zawodowe

3. Radna Danuta Walczak    : Proszę o informacje dot. ul. Staszica czy będzie coś w tej sprawie 
robione czy nie, cierpliwość ludzi jest na wyczerpaniu, czy termin wykonania prac będzie 
dotrzymany do ludzi dotarła informacja „ że nie łudź cie się, że tę drogę będziecie mieć 
zrobioną”, no proszę państwa tak nie może być, miesiąc temu spotkałam Pana Dyrektora
powiedział już Pani Danusiu biorę kredy i rozpoczynamy działania na ul. Staszica do tej pory 
minęło już prawie półtora miesiąca i nie zrobiono nic oprócz kawałka kanalizacji deszczowej
tak nie można działać, żeby z ludzi robić głupków, kolejna sprawa Komisja Polityki Społecznej 
Zdrowia i Bezpieczeństwa była programowo zobaczyć jak przedstawia się eksploatacja 
budynku przy ul. Szpitalnej nr 5 a także jak wyglądają prace końcowe w nowo wybudowanym 
Domu Samotnego Rodzica po wejściu do budynku na ul. Szpitalnej nr.5 stwierdziliśmy, że 
stan czystości w tym domu jest okropny zaniedbane brudne posadzki w piwnicy odpada farba 
ze ściany prawdopodobnie wdarł się tam grzyb, czy nikt tego nie kontroluje jak ten budynek 
jest sprzątany, przecież miasto na to łoży pieniądze, bo obawiam się, że jak tak dalej będzie 
to dom ulegnie dewastacji a przecież tyle pieniędzy miasto wydało na budowę tego domu
który miał być wizytówką miasta, doszły do mnie niepokojące informacje, że w budynku tym 
wczoraj była jakaś burda bójki w nocy, policja była wzywana, mieszkańcy byli zdenerwowani
prosili mnie, żeby sprawdzić co to są za osoby, kolejna sprawa to Dom Samotnego Rodzica  
kto to widział, żeby kaloryfery ustawiać zaraz przy drzwiach wejściowych, czy nas stać jest na 
to ?
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czy matki, które tam będą mieszkać będzie je stać na to, ogrzewanie w całym domu jest 
elektryczne, uważam, że te kaloryfery póki jest jeszcze firma trzeba natychmiast 
zdemontować i zamontować je w innym miejscu, kto przyjął projekt budowy tego domu łącznie 
z kosztorysem wymyślając, że drzwi do domu będą drzwiami szklanymi, nie wiem kto to 
wymyślił i kogo po prostu należy pociągnąć do odpowiedzialności nas na takie trawienie 
pieniędzy nie stać, zdjęto kładkę przy ul. Dehnelów obok mostu czy kładka będzie 
zlikwidowana czy będziemy ją remontować, ludzie pytają czy można będzie jej używać bo była 
bardzo wygodna dla mieszkańców, co z oświetleniem na skrzyżowaniu ul. Dehnelów i ul. 
Katowickiej, jak na chwile obecna wygląda sprawa Zespołu Szkół nr 2, czy w czasie zimy 
będzie możliwe ogrzewanie sali gimnastycznej, pojawiają się zgłoszenia dot. remontu dachu
czy będziemy tam wykonywali jakieś prace zabezpieczające, czy będzie wykonywało coś w 
tym zakresie przejmując dzierżawę tych dwóch budynków starostwo

4. Radny Wiesław Konderak   : Przy wyjeździe z ul. Kosmonautów zniszczono znak drogowy 
prosiłbym, o postawienie nowego, sprawa ul. Wrzosowej od miesiąca ta ulica jest nie 
oświetlana w tej chwili chyba nic się tam specjalnie nie dzieje, wiadomo że, jest tam jakieś 
zaniedbanie ze strony dewelopera, ono wymaga jakichś większych rozstrzygnięć, nie znam 
podstaw tych zaniedbań natomiast na dzisiaj przydało by się, żeby mieszkańcy wspólnie
w porozumieniu z MZGK czy z urzędem mogli wypracować jakąś przejściową formę 
uruchomienia tego oświetlenia

5. Radna Zofia Bazańska   : Czy jest możliwe ujęcie w planach remontowych ulicy Równoległej 
wykonania połączeń ciągami pieszymi ul. Równoległej z ul. Legionów, wniosek zbiega się 

 z rozpoczęciem prac projektowych dla remontu ulicy Równoległej

6. Radna Teresa Kosmala   : Co spowodowało ze szerokości chodników na ul. Zamiejskiej są nie 
równe, część wschodnia chodnika jest tak szeroka, że ogranicza szerokość pasa jezdni
mieszkańcy nie mieli wpływu na to jakie będą szerokości chodników i jezdni i są zdziwieni
tym, że będą mieli taka wąską ulice, że nie będą mogli postawić samochodu tak jak przy 
każdej innej ulicy, bo tam trudno nawet mijać się dwóm samochodom, dlaczego nie 
przemyślano tego sensownie dla mieszkańców, budowa kanalizacji na ulicach Prosta, Daleka 
Piaskowa jak się okazało ul. Prosta ma być skanalizowana, tylko od ul. Robotniczej w 
kierunku północnym natomiast domy, które znajdują się na części południowej tej ulicy nie są 
przypisywane do skanalizowania, wynika to chyba z tego, że na jednej części ulicy przylegają 
ogródki działkowe i być może są to koszty finansowe, chciałam zapytać przy takim 
zaprojektowaniu kanalizacji tych deszczówek na Piaskach wschodnich, ci ludzie, którym tam 
się nie zbuduje dzisiaj kanalizacji,  już do nowej kanalizacji nie będą mieli szans, chciałam 
zapytać z czego to wynikało

7. Senator RP Zbigniew Szaleniec   : Bardzo się ciesze, że dobiega inwestycja budowy boisk przy
szkole nr 7wiemy, że wystąpiły tam poważne opóźnienia i chciałbym dowiedzieć się czy są 
tam, przewidziane kary umowne za opóźnienie dla tego który prowadzi tą inwestycje 
i zasugerować pewne rozwiązanie, ten piękny kompleks boisk ma jeden mankament a 
mianowicie, boisko do gry w piłkę nożną nie jest ograniczone z jednej strony takim łapaczem 
siatki wyłapującą piłki, czy w ramach kar umownych nie można by tego defektu usunąć

8. Radny Andrzej Świątek   : Chciałem zadać pytanie w ramach interpelacji

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wie Pan jaka jest procedura nie zapisał się Pan do interpelacji i nie udzielam Panu głosu

 
Dot. pkt. 6 – porządku obrad Sesji

Zapytania mieszkańców
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1. Tadeusz Maj   : W 2008 roku zwróciłem się do Rady Miasta o przekształcenie z prawa 
wieczystego użytkowania w prawo własności działki garażu nr 14 przy ul. Ogrodowej do dziś 
dnia nie otrzymałem, żadnej odpowiedzi, w jakim stopniu wykorzystujemy środki europejskie 
na docieplenie budynków które były budowane w latach 50 i 60, plac po kopalniany Kopalni 
Saturn zbierają się tam, różne elementy były już tam 3 pożary,wywożone są tam śmieci, 
zamiast przy torach tramwajowych taki skrawek zagospodarować i stworzyć tam park, ludzie 
którzy nie mają za co zapłacić za izbę wytrzeźwień mandaty itp. zatrudnić ich, komu 
przeszkadzało, żeby zastawić z ul. Grodzieckiej wjazd do ul. Będzińskiej, obejmując funkcje 
Burmistrza przez Pana Marka Mrozowskiego płaciłem czynsz mieszkaniowy 152 zł na dzień 1 
styczeń 2010 mam 252 zł, na jakiej podstawie została zniesiona ulga w czynszu jeśli ktoś ma 
ogrzewanie ekologiczne, bloki na ul. Spółdzielczej drugie pietra zostały pobudowane 
z prefabrykatów żużlowo betonowych bez poduszki powietrznej na 24 cm, żeby uzyskać 
większą powierzchnię użytkową ktoś za to wziął pieniądze, ja mam mieszkanie m2, przy 
drzwiach miałem 1 piec a w koncie północ zachód 2 piec kaflowy, jak przyszedł mróz -20°
to ja mogłem jeździć sankami, przyszedł były dyrektor MZBM w 1969 roku do mnie bo 
napisałem podanie o założenie centralnego ogrzewania, przyniósł mi te podanie i powiedział 

             tak za karę w tym mieszkaniu zgnije, a dzisiaj za to, że się dba o mienie społeczne to za to 
płaci się jeszcze karę,kolejna sprawa to podatek od wili 250 m 0.34 gr a za garaż 6,50 zł za m

2. Prezes Klubu Piłkarskiego Górnika Piaski -Dariusz Pietrzykowski   : do kogo mam się zwrócić 
jako współwłaściciel budynku mosirowskiego od 5 miesięcy zgłaszamy awarię wody i do tej 
pory nie jest usunięta, mam pytanie do panów radnych lewicy dlaczego zrobili zemnie 
złodzieja ze względu na to że odpowiadam za finanse w klubie, w gazetce waszej 
napisaliście, że dostaliśmy 10.000zł na stypendia dla zawodników jest to niezgodne 

z prawdą, chciałbym przeprosić dyrektorów szkół na Piaskach, oni są naprawdę na każde nasze 
zawołanie, ale mi chodziło o dużą chale sportową którą, można by wybudować  -kompletny 
kompleks

3. Stanisław Guzak   : Na ul. Nowopogońskiej zrobiono przejście dla pieszych nie tylko 
pomalowano pasy ale zrobiono podjazdy dla inwalidów, na ul. Mickiewicza bardzo dobrze, że 
wykonywane są spowalniacze na drodze zwiększy to bezpieczeństwo, kto kontroluje 
pracowników, wykonujących koszenie traw, oni niszczą drzewka bo jeśli obetnie się korę żyłka 
to drzewko uschnie

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady po przerwie

Dot. pkt. 7 – porządku obrad Sesji

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz zapytania mieszkańców
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Kierownik wydziału Polityki Społecznej i Edukacji – Michał Słomka : Jeśli chodzi o kwotę  stypendium 
przyznane dla Górnika Piaski jest to 9.000 zł, pieniądze zostały przyznane zarządzeniem Burmistrza 
Miasta zarządzenie jest dostępne na stronach internetowych urzędu, Kolejne pytanie dot. mieszkań 
interwencyjnych w budynku na ul. Szpitalnej nr 5 mieszkania zostały przyznane rodziną które utraciły 
lokale w wyniku spalenia się budynku, rodziny opuszczą te mieszkania w momencie wyremontowania 
budynku, który został zniszczony przez pożar

Skarbnik Miasta – Urszula Polak – Wałek : Chciałam dopowiedzieć, że jeśli chodzi o te stypendia być 
może, że informacja, którą myśmy przekazywali Panu Radnemu Gawrońskiemu o, która prosił wkradł 
się błąd, ponieważ jest w zarządzeniu my być, może podaliśmy kwotę jako 10.000 a nie 9.000 jeżeli 
taka pomyłka się wkradła to przepraszamy, ale przecież stypendia nie idą bezpośrednio na klub tylko 
na poszczególnych zawodników, więc też nie wiem dlaczego Pan mówi, że potraktowano Pana jako 
złodzieja

Z -ca Burmistrza Anna Ślagórska : Jeśli chodzi o awarie wody w budynku to przed chwila 
rozmawiałam z Panem Dyrektorem i Panem Kierownikiem i zostanie zlecone wykonanie naprawy
szkoła nr 7 tam nie ma miejsca na wybudowanie nowej hali sportowej, tym bardziej, że część tego 
terenu Pani Dyrektor będzie zagospodarowywać w roku przyszłym na plac zabaw w ramach Programu 
Radosna Szkoła, jeżeli chodzi o inne sprawy związane z salą gimnastyczną przy szkole nr 7 zajmiemy 
się tym przy opracowywaniu Programu Oświata i Kultura, który przygotowujemy, staramy się 
maksymalnie wykorzystywać środki europejskie
 

Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Agnieszka Nowak : Zgodnie z pismem, które 
zostało przekazane państwu do wiadomości w, którym omówiona była sprawa użyczenia tej szkoły
wczoraj otrzymałam telefon od pana radnego z informacją, że umowa została w końcu podpisana
i jest odesłana, zapisy umowy mówią, że koszty związane z utrzymaniem dot. stanu technicznego 
sanitarnego i koszty dostawy mediów ponosić będzie Powiat Będziński, Gmina Czeladź nie będzie 
zobowiązana do zwrotu kosztów Powiatowi po wygaśnięciu umowy użyczenia

 
Sekretarz Miasta – Dorota Bąk : Sprawa 3 szybu i GLS – u, chcemy doprowadzić do spotkanie z 
szefostwem firmy i ustalić na czas budowy, gdzie mogą parkować samochody, tak aby ten problem 
zniknął, ul. Wrzosowa wyraziliśmy wolę aby pomóc mieszkańcom tej ulicy i doprowadzić do tego aby 
te oświetlenie działało, jesteśmy umówieni na poniedziałek z adwokatem i z firmą deweloperską
WOŚP to akcja społeczna tutaj chodzi o to aby społeczeństwo zmobilizować do tego aby ta zbiórka 
pieniędzy odbywała się i, żeby jednak była to zasługa społeczeństwa, staramy się zamawiać zespoły 
za darmo jeśli są to zespoły nasze Czeladzkie, natomiast jeśli chodzi o zespoły zawodowe to niestety
nie zrobią tego za darmo, staramy się te koszty zmniejszać ale zawsze te koszty są

Z – ca Komendanta Straży Miejskiej - Kamila Grząba : Jeśli chodzi o kamery na ul. Dehnelów to sosna 
która ogranicza pole widzenia kamery będzie obcięta 

Dyr. ZIK – Elżbieta Sikora – Postel : Ul. Staszica projekty dokumentacja została sporządzona już w 
roku 2004, zakres rzeczowy i finansowy jest bardzo wysoki, z roku na rok nie było realizacji, realizacja 
była przesuwana na kolejny rok, w tej chwili realizacją ma się zająć spółka, całego zakresu rzeczowo 
finansowego spółka nie ma takiej możliwości zrealizować, nie mniej jednak przystąpiliśmy już do 
częściowej realizacji, część wodociągów została wykonana i tutaj chciałabym zadeklarować około 
10.11.2009 r. przystępujemy we własnym zakresie do realizacji kanalizacji sanitarnej, w tym projekcie 
dużą część finansową stanowi kanalizacja deszczowa, zadanie w dzielnicy Piaski ul. Prosta 
ul. Piaskowa, ul. Daleka zostało podzielone na 2 etapy pierwszy etap to jest ul. Piaskowa, ul. Daleka
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drugi etap to jest ul. Prosta, z uwagi na to, że część mieszkańców mieszkających na ul. Prostej nie 
zostało ujętych w tym projekcie to nie oznacza to, że tam nie będzie robiona kanalizacja, wynika to z 
ukształtowania tej ulicy z różnych względów, także w tej chwili projekt będzie realizowany przez firmę 
zewnętrzną będzie to wykonane w pierwszym etapie, z tym, że ul. Prosta będzie przesunięta na rok 
2010 – 201, natomiast mieszkańcy drugiej części ul. Prostej będą ujęci w kolejnym projekcie, na 
piśmie poinformujemy tych mieszkańców, którzy mieszkają na innej stronie ulicy  

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Dyr. ZIK – Elżbieta Sikora – Postel
2. Radna Teresa Kosmala

Z -ca Dyr. ZBK – Maciej Bednarczyk : Boisko nr 7 roboty są nie odebrane nie zapłaciliśmy jeszcze 
wykonawcy, kary umowne będą naliczane, jeśli chodzi o tzw. piłko chwyt będzie on zrobiony ale nie 
umiem odpowiedzieć kiedy, ul. Borowa 135 zostanie ten teren przed budynkiem uporządkowany
budynek przy ul. Szpitalnej nr 5 jest budynkiem komunalnym jest sprzątany przez firmę ALBA 
sprawdzimy ich pracę, natomiast budynek na ul. Szpitalnej 5c jest zrobiony zgodnie z projektem tam 
jest doświetlenie wiatrołapu i prosiłbym komisję aby aby wszystkie pytania do ZBK zostały skierowane 
na piśmie, odpowiadając Panu Majowi budynek jest własnością wspólnoty będzie należał do TBS
i jeżeli wspólnota podejmie taką uchwałę to będzie docieplany, czynsze i podwyżki są zgodne z 
Wieloletnim Planem Zagospodarowania, który był na lata 2004 – 2008 zgodnie z uchwałą 653/2008
która zatwierdzała Wieloletni plan Zagospodarowania Zasobami Gminy na lata 2009 – 2013 tej ulgi już 
nie ma za ogrzewanie ekologiczne

Dyr. MZGK – Robert Szczupider : Sprawa ulicy Poniatowskiego jest to trudny temat w tych warunkach 
pogodowych ale my jak i firma wykonująca tam roboty czyścimy tą ulicę systematycznie 
ul. Spacerowa zakaz zatrzymywania się zaraz po święcie 1 Listopada znaki te zostaną zamontowane 
zakończenie inwestycji drogowej ul. 1 Maja ul. Szpitalna termin umowny dla wykonawcy to jest 
30. 10. 2009 robiliśmy wszytko zarówno my jak i wykonawca aby ten ruch przywrócić na 01.11.2009 
niestety nie udało się to, sądzę, że te wszystkie prace związane z oznakowaniem pionowym, 
poziomym do końca listopada powinny zostać zakończone, sprawa ul. Dehnelów odcinek od straży do 
pawilonów zapewniam, że wystąpimy do Powiatowego Zarządu Dróg o ponowne ustawienie barier 
uniemożliwiających przejechania przez ten pas zieleni, zarządcą tej drogi jest Powiatowy Zarząd Dróg 
zgłoszę ten problem, pomnik górników wiosna tego roku został wyczyszczony mimo tego, że nie  jest 
naszą własnością nie będziemy tego robić oczywiście dwa trzy razy w roku czy raz na kwartał 
ponieważ nie mamy na to ani środków ani ludzi mogę obiecać, że teren koło pomnika bezpośrednio 
przyległy zostanie posprzątany, ul. Brzozowa obok Lidla sprawdzimy tą sprawę, kładka na ul. 
Dehnelów zapewniam, że jest to remont i nie prawdą jest, że nie ma tam pracowników bo dzień 
w dzień jestem na miejscu i spotykam się z wykonawcą prace są prowadzone remont będzie 
zakończony do końca Listopada, sygnalizacja na ul. Katowickiej i ul. Dehnelów co mogę powiedzieć 
że w nie długiej przyszłości czeka nas przebudowa ronda i przebudowa uzbrojenia podziemnego 
w związku z tym ta organizacja ruchu,  która jest wymuszona przez rondo na pewno załatwi tą sprawę
znak przy ul. Kosmonautów został zamówiony i zostanie zamontowany, sprawa połączenia ul. 
Równoległej z ul. Legionów wystosowaliśmy do spółdzielni mieszkaniowej Saturn pismo z propozycją 
współpracy w zakresie wykonania dwóch przejść, proponujemy aby spółdzielnia wykonała to przejście 
na swoim terenie a my na działce, nierówne chodniki na ul. Zamiejskiej tak to zostało zaprojektowane 
były określone uzgodnienia prowadzone na etapie projektowania przez firmę, która się tym zajmowała 
z mieszkańcami, sądzę, że jest to podyktowane różnicą poziomów między jedną a drugą częścią ulicy
jeśli chodzi o sprawę skrętu na Będzin to ta kwestia już była poruszana kilka razy na sesji, Generalna 
Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad postawiła sprawę jasno albo zostawiamy tak jak jest tą drogę 
z zakazem skrętu albo instalujemy sygnalizację świetlną koszt takiej sygnalizacji to jest ponad 450.000 
zł, koszenie traw i przycinanie drzew zwrócę uwagę na to wykonawcy
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Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Agnieszka Nowak : Własność Pana Maja została 
przeniesiona na planach w grudniu 1998 r. wraz z oddaniem ułamkowej części udziałów w prawie 
użytkowania wieczystego tego gruntu w 2002 roku Pan Maj zwrócił się o przeniesienie z prawa 
użytkowania wieczystego w własność, decyzja burmistrza była wtedy odmowna, gdyż przepisy 
uniemożliwiały przekształcenie na własność osobom, które nabyły prawo użytkowania wieczystego 
przed październikiem 1998 r. zmiana tych przepisów nastała w 2005 roku Pan Maj w 2007 roku 
zwraca się z wnioskiem o przekształcenie w własność 20.08.2007 r. otrzymuje odpowiedź, że zgodnie 
z k.p.a zostaje wezwany do uzupełnienia wniosku o innych właścicieli, pismo z września 2007 r. że 
Pan Maj nie zna adresów tych osób i nie uzupełni tego wniosku, odpowiedź z września 2007 r. gdzie 
informujemy Pana o przepisach ustawy tzn. że z wnioskiem muszą się zwrócić wszyscy użytkownicy 
ponieważ przekształcone, może być tylko całe prawo użytkowania wieczystego a nie poszczególne 
ułamki tego prawa

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady po przerwie

Dot. pkt. 8 – porządku obrad Sesji

Analiza działalności MOSiR

Temat omawia dyr. MOSIR – Henryk Michalski

Dyskusja 

w dyskusji udział wzięli

1. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
2. Z -ca Burmistrza – Anna Ślagórska
3. Radna Teresa Kosmala
4. Dyr. MOSIR – Henryk Michalski
5. Senator RP – Zbigniew Szaleniec

Dot. pkt. 9 – porządku obrad Sesji

Przyjęcie do wiadomości informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Czeladź za rok 
szkolny 2008/2009, w tym o wynikach sprawdzianu i egzaminów w szkołach podstawowych i  
gimnazjach dla których organem prowadzącym jest Gmina Czeladź. 

Temat omawia Z -ca Burmistrza – Anna Ślagórska
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Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Dominik Penar
2. Sławomir Święch  - Przewodniczący Rady Miejskiej
3. Radny Marian Kita 
4. Z -ca Burmistrza - Anna Ślagórska
5. Radny Andrzej Świątek
6. Radna Teresa Kosmala
7. Senator RP Zbigniew Szaleniec
8. Radny Ireneusz  Gawroński

GŁOSOWANIE 

    18  głosów za
      0  głosów  przeciw
      0  głosów wstrzymujących się

Dot. pkt. 10 – porządku obrad Sesji

Podjęcie uchwał w sprawie

ppkt. 1

Projekt uchwały w sprawie : miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 
Czeladź-„Stare Piaski”

Temat omawia projektant planu – Jolanta Hajdukiewicz

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

10. Radny Władysław Oczkowicz –  zgłasza wniosek
11. Dyr. MZGK – Robert Szczupider
12. Radny Ireneusz Gawroński
13. Radna Teresa Kosmala
14. Radna Danuta Walczak
15. Radny Janusz Gątkiewicz
16. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta- Zofia Gajdzik

Wniosek dot. powierzchni minimalnej działki pod zabudowę indywidualna wynosił nie 600 a 500 m
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GŁOSOWANIE za przyjęciem wniosku

    11  głosów za
      2  głosy przeciw
      3  głosy wstrzymujące się

GŁOSOWANIE za przyjęciem uchwały wraz z przyjętym wnioskiem

     12  głosów za
      3  głosy przeciw  ( Radna Teresa Kosmala głosowała przeciw )
      1  głos wstrzymujący się

ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie : miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Czeladź- 
„Stara Kolonia Saturn”

Temat omawia projektant planu – Jolanta Hajdukiewicz

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radny Ireneusz Gawroński
2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta- Zofia Gajdzik
3. Radny Władysław Oczkowicz   -   zgłasza wniosek
4. Radna Teresa Kosmala

Wniosek dot. powierzchni minimalnej działki pod zabudowę indywidualna wynosił nie 600 a 500 m

GŁOSOWANIE za przyjęciem wniosku

      9  głosów za
      3  głosy przeciw 
      2  głosy wstrzymujące się
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GŁOSOWANIE za przyjęciem uchwały wraz z przyjętym wnioskiem

     10  głosów za
      3  głosy przeciw  ( Radna Teresa Kosmala głosowała przeciw )
      1  głos wstrzymujący się

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Ogłaszam 15 minut przerwy

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  
Wznawiam obrady po przerwie

ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie : zmian w budżecie miasta na 2009 rok

Temat omawia Skarbnik Miasta – Urszula Polak - Wałek

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – Z -ca Przewodniczącej Ireneusz Gawroński

GŁOSOWANIE

4. Czesław Badura - nieobecny
5. Zofia Bazańska - za
6. Krystian Dąbrowski - za
7. Krzysztof Francikowski - za
8. Ireneusz Gawroński - za
9. Janusz Gątkiewicz - za
10. Mirosław Kędzierski - nieobecny
11. Marian Kita - za
12. Wiesław Konderak - za
13. Teresa Kosmala - za
14. Andrzej Mentel - nieobecny
15. Jolanta Moćko - za
16. Marcin Musiał - nieobecny
17. Władysław Oczkowicz - za
18. Dominik Penar - nieobecny
19. Marek Rajca - nieobecny
20. Grażyna Strączek - nieobecna
21. Andrzej Świątek - za
22. Sławomir Święch - za
23. Hanna Szotowska - za
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24. Danuta Walczak - za

ppkt. 4

Projekt uchwały :ustalenia wysokości  rocznych stawek podatku od nieruchomości 

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – Z -ca Przewodniczącej Ireneusz Gawroński

GŁOSOWANIE 

     12  głosów za
      0  głosów przeciw 
      1  wstrzymujący się

ppkt. 5

Projekt uchwały :ustalenia wzorów informacji na  podatek od nieruchomości i podatek rolny  deklaracji 
na podatek od nieruchomości oraz deklaracji  na podatek rolny obowiązujący na terenie miasta 
Czeladź.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – Z -ca Przewodniczącej Ireneusz Gawroński

GŁOSOWANIE 

     13  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 6

Projekt uchwały : ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty  targowej na terenie miasta Czeladź.

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – Z -ca Przewodniczącej Ireneusz Gawroński

GŁOSOWANIE 

     13  głosów za
      0  głosów przeciw 
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      0  wstrzymujących się

ppkt. 7

Projekt uchwały : określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2010 rok.

GŁOSOWANIE 

     13  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 8

Projekt uchwały : zmiany uchwały  nr XLVI/914/2009 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 sierpnia 
2009r w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji

Temat omawia Skarbnik Miasta – Urszula Polak - Wałek

Opinia Komisji Finansowo Budżetowej – Z -ca Przewodniczącej Ireneusz Gawroński

GŁOSOWANIE 

     13  głosów za
      0  głosów przeciw 
      1  wstrzymujący się

ppkt. 9

Projekt uchwały : postawienie kamienia upamiętniającego 65 rocznicę powrotu dzieci z obozu w 
Potulicach

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się
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ppkt. 10

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 2/121 k.m.11 o pow. 15,90m2 

położonej przy ul. Grodzieckiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 11

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 200m2 

położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 12

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 104/19 k.m.4 o pow. 100m2 

położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się
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ppkt. 13

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 56/15 k.m. 4 o pow. 16,50m2 

położonej przy ul. Szpitalnej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 14

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 198 k.m. 13 o pow. 63m2 położonej 
przy ul. Przełajskiej w Czeladzi 

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 15

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 30/3 k.m. 41 o pow. 30,10m2 

położonej przy ul. 21 Listopada w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się
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ppkt. 16

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy działki nr 67 k.m. 30 o pow. 350m2 położonej przy 
ul. Nowopogońskiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 17

Projekt uchwały : przedłużenia umowy dzierżawy części działki nr 241 k.m. 30 o pow. 157m2 położonej 
przy ul. Katowickiej w Czeladzi

GŁOSOWANIE 

     14  głosów za
      0  głosów przeciw 
      0  wstrzymujących się

ppkt. 18

Projekt uchwały : zamiany prawa użytkowania wieczystego zabudowanej działki nr 24/4 k.m. 41 
położonej przy ul. 21 Listopada 23 stanowiącej własność Skarbu Państwa, będącej w użytkowaniu 
wieczystym Gminy Czeladź na prawo własności niezabudowanych działek nr 21/1, 24/2, 25/1, 26/1 
k.m 12 oraz części działek nr 210/33, 27/5, 28/1, 114/1 k.m. 12 stanowiących własność Powiatu 
Będzińskiego

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Agnieszka Nowak 
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GŁOSOWANIE za niewyrażeniem zgody

     15  głosów za
      0  głosów przeciw 
      3  wstrzymujące się

ppkt. 19

Projekt uchwały : nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działek nr 39/3 i 39/1 k.m. 11 o 
powierzchni łącznej 1673 m 2 położonych w pobliżu ul. Grodzieckiej w Czeladzi

Dyskusja

w dyskusji udział wzięli

1. Radna Teresa Kosmala
2. Kierownik wydziału Rozwoju Miasta- Zofia Gajdzik

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

     16  głosów za
      0  głosów przeciw 
      1  wstrzymujący się

ppkt. 20

Projekt uchwały : nabycia do gminnego zasobu nieruchomości działki nr 67/1 k.m. 14 o powierzchni 
2702 m 2 położonej przy ul. Przełajskiej w Czeladzi

Kierownik wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Agnieszka Nowak 

GŁOSOWANIE za wyrażeniem zgody

     16  głosów za
      0  głosów przeciw 
      1  wstrzymujący się
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Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sprawy bieżące

Sławomir Święch                           -              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Odczytuję pismo dot. udzielenia informacji przez kancelarię prawną na temat odpowiedzi na pismo 
dot. oświetlenia ul. Wrzosowej

Odczytuje pismo dot. oświetlenia na ul. Wrzosowej 

Odczytuje pismo od MZGK do Powiatowego Zarządu Dróg dot. podziękowań za wyznaczenie przejść 
dla pieszych

Odczytuje pismo do Komendy Straży Miejskiej kierowane przez MZGK dot. ulotek reklamowych, które
zaczęły pojawiać się na słupach reklamowych na terenie Miasta Czeladź

Odczytuje pismo z Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego dot. przekazania uchwał podatkowych w celu 
opublikowania w Dzienniku Wojewódzkim

Odczytuje pismo Arnolda Sobczyka dot. zmiany nazwy Województwa Śląskiego na Województwo 
Śląsko Dąbrowskie

Odczytuje pismo od Powiatowego Zarządu Dróg do MZGK dot. oznakowania poziomego dróg 
powiatowych

Odczytuje pismo Prezesa pss. Zgoda do oddziału Biedronka Jeronimo Martins dot. napraw parkingu 
( dziur, nierówności )

Odczytuje pismo wice Starosty Powiatu Będzińskiego dot. pomocy w finansowaniu świadczeń 
medycznych

Odczytuje pismo ZIK do Rady Miejskiej dot. informacji zadania inwestycyjnego budowa kanalizacji 
sanitarnej, deszczowej na ul. Piaskowej, ul. Dalekiej w Czeladzi

Odczytuje wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej dot. pism Czeladzkiego Stowarzyszenia
Rozwój Miasta z dnia 04.10.2009 r. aby pisma te umieścić w porządku obrad sesji w dniu 29.10.2009
w pkt 11 – sprawy bieżące a następnie skierować powyższego pisma do Komisji Rozwoju i Polityki 
Przestrzennej oraz Komisji Regulaminowej 
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Odczytuje wniosek Stowarzyszenia Rozwój Miasta dot. udostępnienia informacji publicznej w zakresie 
stanowiska Rady Miejskiej w sprawie przejęcia do prowadzenia ZS nr.1 i ZS nr 2 od pierwszego 
września 2010

Odczytuje pismo Prezesa pss. Zgoda dot. parkingi przy Biedronce

Odczytuje pismo Wojewody Śląskiego dot. informacji o oświadczeniach majątkowych 

Odczytuje pismo Z- ca Burmistrza Anny Ślagórskiej kierowane do Komisji Polityki Społecznej Zdrowia 
i Bezpieczeństwa dot. wniosku : Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa składa wniosek 
do Burmistrza o wystosowanie pisma do właściciela Pub Tawerna o ograniczenie nagłośnienia
do określonej wysokości dźwiękowej w związku z pismem jakie otrzymaliśmy od Wojewódzkiego 
Inspektoratu Ochrony Środowiska i związku interwencjami mieszkańców

Odczytuje wnioski z Komisji Edukacji Kultury i Sportu : Komisja Edukacji Kultury i Sportu wnioskuje
o przygotowanie harmonogramu inicjatyw i imprez miejskich na rok 2010 organizowanych na terenie 
obiektu przy ul . Trznadla 1 – Traffic, Stworzenie od Stycznia 2010 r. na terenie Centrum Handlowego 
M1w Czeladzi całodobowego punktu informacyjnego Miasta Czeladź, umieszczenie informacji 
dot. potrzeby zatrudnienia trenera sekcji zapasów działających w Hali MOSIR w Czeladzi

Odczytuje wniosek Radnego Andrzeja Świątka ( w ramach Komisji ) Komisja Społeczna Zdrowia 
i Bezpieczeństwa wnioskuje o wyjaśnienie czy w dokumentacji technicznej była zaprojektowana 
wentylacja pomieszczeń piwnicznych budynku przy ul. Szpitalnej nr 5 w Czeladzi

Odczytuje wniosek Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa : Komisja wnioskuje 
o zwrócenie uwagi na czystość klatek schodowych i korytarza w budynku nr 5 na ul. Szpitalnej,
umożliwienie wjazdu osobom nie pełnosprawnym na teren parku, zamontowanie poręczy przy 
schodach wejściowych oraz schodach prowadzących do parku, likwidacja barier architektonicznych
w postaci wysokiego krawężnika od strony sklepu Polo, oraz budowa chodnika przy ul. Bocznej
odgrzybienie piwnic, wyjaśnienie faktu montażu grzejników drzwi wejściowych w korytarzu domu 
samotnego rodzica 

Odczytuje wniosek Komisji Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa : Komisja wnioskuje aby w 
budynku nr 5 na ul. Szpitalnej wybudowano trzepak, sale świetlicową zabezpieczenie grzejników 
korytarza w celu utrzymania jednakowej temperatury, wykonanie otworów w drzwiach na koszt ZBK 
do piwnic

Odczytuje sprawozdanie złożone przez wydział finansowo budżetowy dot. wydatków dochodów 
od stycznia do września 2009 r.

Odczytuje wniosek Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej : zwracamy się z prośbą o przedstawienie
opinii, stanowiska do pisma Stowarzyszenia Kupców Centrum Czeladzi , plac targowy Auby z dnia 
21.09.2009 r.

Odczytuje pismo Z -ca Burmistrza Anny Ślagórskiej kierowane do Starostwa Powiatowego

Odczytuje projekt odpowiedzi opracowany na posiedzeniu Komisji Regulaminowej kierowany do 
Prezesa Stowarzyszenia Rozwój Miasta

Radny Andrzej Świątek odczytuje pismo  dot. przeprowadzenia kompleksowej kontroli w zakresie
rzeczowo - finansowym

Dyskusja

w dyskusji wzięli udział

1. Radny Andrzej Świątek
2. Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej
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3. Radna Zofia Bazańska
4. Radny Marcin Musiał
5. Radny Ireneusz Gawroński
6. Radca Prawny Ireneusz Żarłok

     

Dot. pkt. 11 – porządku obrad Sesji

Sławomir Święch - Przewodniczący Rady Miejskiej

- Po wyczerpaniu porządku obrad zamykam Sesję Rady Miejskiej.

                   PRZEWODNICZĄCY 

                         Rady Miejskiej w Czeladzi

                                                                                                              Sławomir Święch

          

Protokołował:

Krystian Załęczny

• integralną częścią protokołu jest plik dźwiękowy
• w załączeniu Pismo Radnego Andrzeja Świątka
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